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Práca so zberným dvorom na základe podnetu . 

11.9. havária bytovky-poisťovňa 
Úrad práce-1 zamestnankyňa- 260 eur čakáme na potvrdenie ďalšej pracovníčky 
Už sme dostali potvrdenú jednu pracovníčku na pol roka, z ktorej obec nebude mať 
síce žiadny finančný osoh, ale pomôžeme to našej občianke, ktorá sa nevie pracovne 
zaradiť. Práve dnes sme dostali potvrdenú ďalšiu ďaľšiu pracovníčku, ktorá bude 
u nás robiť 3mesiace a obec môže v hodnote 260 euro mesačne nakúpiť kancelárske 
potreby. 
Od 17.októbra platí novela zákona o kybernetickej bezpečnosti, preto sme si zavolali  
odborného špecialistu, ktorý nám skontroloval všetky počítače a spolu sme odstránili 
nedostatky. 
Podarilo sa nám školu zapojiť do ďalšej výzvy - náučný chodník s 1% spoluúčasťou 
…. budeme vás neskôr informovať  
od 2-4 októbra sme boli na školení ohľadom protokolov , etiky a správania sa 
starostov v obciach , ďalší deň to bolo ohľadom ekonomiky samospráv a tretí deň 
ohľadom budúcnosti samospráv a pomoci starostom pri rozvoji obcí . 
Brantner- čipovanie nádob -pol roka ... dve dobré správy pre občanov1-
nespoplatnené,2-množstvo. 
Arriva konferencia-kde sme požiadali o dve žiadosti našich občanov 
12.10. poľovnícke združenie organizovalo výstavu psov -úžasná akcia s veľmi 
dobrým ohlasom, kde polovníci na vysoko profesionálnej úrovni prezentovali aj našu 
obec. 
Večer sme usporiadali diskotéku pre mladých, opäť s výborným ohlasom. 
Voda- podnet- k tomu sa len krátko vyjadrím, 7.10.prebehla štvrťročná kontrola 
firmou EUROFINS, kontroly sú zverejnené...záhadným spôsobom sa výsledky 
zmenili v priebehu jedného týždňa kedy bol podaný aj podnet. Okrem našich 
výsledkov , nezávisle na nich si niektorí občania dali urobiť rozbor vody inými firmami  
Momentálne máme vymenené dávkovače chlóru s dvojstupňovou kontrolou a denne 
robíme manuálne  kontroly na rôznych miestach 
Okrem týchto aktivít neustále vybavujem opravu mosta pri ihrisku 
Dotáciu na opravu plota na cintoríne 
Finančné prostriedky na opravu strechy v ZŠ 
Chcela by som upozorniť jednotlivé organizácie aby pracovali na vyúčtovaní dotácií 
a nezabudli si podať nové žiadosti. 
Čakajú nás tri veľkolepé akcie...úcta k starším, 
oslava 90 výročia založenia dobrovoľného hasičského zboru 
a Katarínsky bál, ktorý obecný rozpočet nebude nijako zaťažovať a takisto my, 
zamestnanci nebudeme mať žiadny zisk / ak má niekto pochybnosti, radi mu 
predložíme vyúčtovanie./ 
Poprosíme občanov, aby nezavádzali nepravdivými informáciami. 
Každý priemerne inteligentný občan si ľahko sám vyráta , že z tohto rozpočtu sa 
nedá zobrať pre vlastné potreby , čo i len cent. 
Ale môžem vás uistiť, že každý z pracovníkov finančne pomáha ako sa len dá 
Na mnohé akcie máme sponzorov a niektoré dofinancujeme samy. 
 
Tatiana Kořínková, starostka obce 
                                                     
 


